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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta, aby zaprzestał sprzedaży wolnych komunalnych lokali 

użytkowych, które zostały zdane przez dotychczasowych najemców, i przeznaczał je do dalszego 
najmu. Sprzedając te lokale Prezydent uszczupla dochody bieżące – jest to działanie szkodliwe dla 

Miasta, lokale użytkowe są sprzedawane w II czy III postępowaniu lub też w rokowaniach, za niższe 

kwoty niż wynosi ich wartość. 
Radny wnioskuje o podanie, od stycznia 2015 r.: ile lokali użytkowych przekazał Prezydent do 

sprzedaży w przetargu, kto i kiedy podjął taką decyzję, ile wynosiły wyceny tych lokali, w którym 
postępowaniu zostały sprzedane, po jakiej obniżce ceny, za ile zostały sprzedane. Radny wnioskuje o 

podanie listy tych lokali. 
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